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گروه ورزشــی-  لیــگ برتر 
فوتبــال ایران در حالی هفته ششــم 
بازی هــای خود را بــه پایان برد که 
اولین مربی اخراج شد و به زودی یک 
مربی جدیــد روی نیمکت صنعت 
نفت آبــادان می نشــیند. این اتفاق 

در حالی رقم خورده که در ســالیان 
گذشــته معمولا در همان هفته های 
ســوم تا چهارم برخــی تیم ها خانه 
تکانی را شــروع کرده و اختیار کار 
خود را دست مربی دیگری می دادند.
نگاهی بــه جــدول رده بندی 

لیگ برتر ایران نشــان می دهد ملوان 
تیمی است که هنوز نتوانسته نمایش 
مناسبی داشته باشد و فعلا با دو امتیاز 
در قعــر جدول رده بندی اســت اما 
اعتمــاد و اطمینان به عملکرد مازیار 
زارع که با این تیم به لیگ برتر صعود 

کرده بسیار زیاد است و او فرصت و 
زمــان کافی برای خروج از بحران را 

در اختیار خواهد شد.
از ملــوان کــه بگذریم، با خیل 
عظیمــی از تیم هــای پنج تا شــش 
امتیازی مواجه می شــویم که با یک 
برد جایگاه آن ها متحول خواهد شد 
و بــه همین دلیل می توان گفت فعلا 
مدیــران تیم ها در انتظار نتایج بعدی 

هستند. 
بــه جز صنعــت نفــت که به 

علت تغییــرات مدیریتی به صورت 
توافقی بــه قطع همــکاری با رضا 
پــرکاس رســید، تیم هــای دیگر 
 همچنان به کادرفنــی خود امیدوار 

هستند. 
آلومینیوم، هوادار، مس کرمان، 
نســاجی و ذوب آهن شــش تیمی 
هســتند که تقریبا همگــی در یک 

شرایط قدم برداشته اند. 
البتــه نمی تــوان بازی هــای 
ســخت تر تیمی مانند ذوب آهن را 

نادیده گرفت ولی شــرایط برای این  
تیم ها تقریبا یکسان بوده است.

اگــر وضعیت مدعیــان عنوان 
قهرمانی را هم نــگاه کنیم، می توان 
گفــت تقریبا مدیران باشــگاه ها از 
وضعیت مربیان خود راضی هستند. 
بــه جز ســپاهان که شــروع خوبی 
داشــت و در چرخه تســاوی های 
متوالی گرفتار شده، بقیه تیم ها راضی 

هستند.
استقلال،  گل گهر،  پرسپولیس، 

فولاد و ســپاهان پنج تیمی هســتند 
که انتظار زیــادی از آن ها می رود و 
همگی در صدرجــدول جا خوش 

کرده اند.
تراکتــور،  مدیــران  حتــی 
مــس رفســنجان، پیــکان و نفت 
مسجدسلیمان هم نمی توانند ناراضی 
باشند چرا که تیم های آن ها به دلایل 
مختلفی توانســتند در شــش هفته 

ابتدایی خوب عمل کنند.
نگاهــی به لیگ هــای برتر دنیا 
نشــان می دهد ایران حداقل در این 
مورد بهتر از کشــورهای پیشــرفته 
عمــل کرده اســت. اولین اخراج در 
لیــگ انگلیس بعــد از هفته چهارم 
اتفاق افتاد و سرمربی بورنموث بعد 
از شکست ۹ بر صفر مقابل لیورپول 

اخراج شد. 
دو هفتــه بعد نوبــت به توخل 
رسید و او هم از چلسی کنار گذاشته 
شــد که در پی این تغییــر، برایتون 
ســرمربی خود را در اختیار چلسی 

گذاشــت و این تیم هم باید به سراغ 
گزینه جدیدی برود.

در بوندس لیگا هم شــرایط به 
همین منوال بوده اســت. تدســکو، 
ســرمربی جوان لایپزیــش هم بعد 
از گذشــت ۵ هفتــه از کار برکنــار 
شــد و آن ها ســکان هدایــت تیم 
 خــود را در اختیــار مارکــو روزه 

گذاشتند. 
سینیشــا  هــم  آ  ســری  در 
میهایلوویچ از هدایت بولونیا اخراج 
شــد و دیگو موتا جانشین این مربی 
شد تا نیمکت های اروپایی همچنان 

بلرزند و تلفات بگیرند.  
اخراج هــا در لیگ های اروپایی 
در شرایطی است که لیگ برتر ایران 
تا انتشار این خبر هیچ گونه اخراجی 
روی نیمکــت مربیان نداشــت و با 
وجود جدایی رضا پرکاس از صنعت 
نفت، باز هم ایــران یک روند رو به 
رشــد را در این فصــل تجربه کرده 

است.

یک بار هم از اروپایی ها 
جلو افتادیم!

در حالی نیمکت های تیم های اروپایی تلفات می گیرند، تیم های حاضر در لیگ برتر ایران به جز یک مورد،
همچنان به مربیان خود وفادار هستند و از این حیث وضعیت بهتری نسبت به پنج لیگ معتبر اروپا دارند.

گروه ورزشی - تفتیان قصد دارد 
ضمن ثبت رکورد زیر ۱۰ ثانیه، با شرکت 
در مســابقات برون مرزی برای ســال 
شلوغ دو و میدانی کسب آمادگی کند. 
حسن تفتیان دونده سرعتی کشورمان 
درباره اینکه چــه زمانی به رکورد زیر 
۱۰ ثانیه خواهد رسید؟ اظهار کرد: این 
رکورد انتظاری است که مردم هم از من 
دارند. به هر حال  چندین ســال است 
نزدیک مرز ۱۰ ثانیه می دوم و خودم هم 

این انتظار را دارم تا این رکورد را بزنم.

او ادامه داد: خدا را شکر در ترکیه 
اتفاقات خوبی رقم خورد، اما متاسفانه 
باد منفی منجر شــد تــا رکوردی که بر 

جای گذاشتم به ثبت نرسد. 
امیــدوارم این اتفاق در شــرایط 
ایده آلی رقم بخــورد تا رکورد زیر ۱۰ 
ثانیه  نیز به ثبت برسد. مطمئنم این اتفاق 
بــه زودی  رخ خواهد داد، اما ابتدا  باید 

شرایط و بستر آن فراهم باشد.
ثبــت رکــورد ۱۰.۲۲ در باد 

منفی قابل قبول است 

تفتیــان درباره عملکــردش در  
مسابقات لیگ دو و میدانی اظهار کرد:  
به هر حــال  ثبت رکورد ۱۰.۲۲ آن هم 
در باد منفی  قابل قبول است. همچنین 
اینکه در ایران مســابقه می دهم خیلی 
 اتفاق خوبی برایم است و به آن افتخار 

می کنم.
اتفاقات خوبی در  امیدوارم 
تمام رویدادها برای دو و میدانی 

رخ بدهد 
دونده ســرعتی کشورمان  درباره 

برنامه هایش برای سال جاری گفت: با 
پایان مسابقات لیگ دو و میدانی  تصمیم 
دارم مدت کوتاهی به استراحت بپردازم 
و پس از آن دوباره استارت تمریناتم را 
خواهم زد، زیرا سال شلوغی پیش روی 
ما است.  طبق برنامه  باید در مسابقات 
قهرمانی جهان، داخل ســالن قهرمانی 
جهان، قهرمانی آســیا و از همه مهم تر 
بازی های آســیایی حضور پیدا کنیم. 
امیــدوارم اتفاقات خوبــی برای ما در 
تمامی این رویداد ها رخ بدهد. با توجه 

به تعویق بازی های آسیایی این فرصت 
را داریم تا یک سال دیگر تمرین کنیم. 
بایــد از این موضوع  بهترین اســتفاده 

ممکن را ببرم.
مسئولان  کمیته ملی المپیک 
نگاه ویژه ای به رشته پر مدال دو 

و میدانی داشته باشند 
ملی پــوش دو و میدانی  تصریح 
کرد: من انتظار دارم تا از طرف وزارت 
ورزش و کمیته ملی المپیک بهتر حمایت 
شــوم.  البته با توجه به تغییراتی که در 

بدنه مدیریتی کمیته ملی المپیک رخ داده 
توقع می رود آن ها نگاه ویژه تری به رشته 
پر مدالی مانند دو و میدانی داشته باشند. 
مطمئنم  ورزشکاران حاضر در مسابقات 
لیگ دو و میدانی این پتانسیل را  دارند که 
اگر حمایت شوند رکورد های خوبی به 

ثبت برسانند. 
تفتیــان درباره اینکه آیا تصمیمی 
برای حضور در مســابقات مهم برون 
مرزی دارد یا خیر؟ بیان کرد: قصد دارم 
کــه در چند مســابقه تدارکاتی خوب 

شــرکت کنم تا محک جدی 
بخــورم. البته  باید ببینیم 

فدراسیون دو و میدانی 
چه تصمیمی می گیرد. 

به احتمــال زیاد در 
یک یا ۲ هفته آینده 
درباره برنامه های 

بــا  خــودم 
ســیون  فدرا
بــه اجمــاع 
خواهیم رسید.

گروه ورزشــی -  محمدرضا 
داورزنی، رئیس فدراســیون والیبال 
در مورد ابهامات پیرامون آینده بهروز 

عطایی توضیح داد.
وضعیــت  اختصاصــی؛ 
ســرمربی تیــم ملــی والیبال 

مشخص شد
اگرچه باید اعتراف کنیم که تیم 
ملی والیبال ایــران همچنان با قدرت 
های اول دنیــا در این ورزش فاصله 
دارد امــا با این وجود در مســابقات 
قهرمانی جهان انتظارات بیشــتری از 
تیم بهروز عطایی وجود داشت. شاید 
هیچ کس این انتظار را نداشت که تیم 
ملــی والیبال ایــران بتواند در مرحله 

یک هشــتم نهایی پرافتخارترین تیم 
دنیا یعنی برزیل را شکســت دهد اما 
دوست داشتیم که عملکرد به مراتب 
بهتری در مقابل ایــن تیم ارائه دهیم. 
حتی قبل تــر از آن انتظار می رفت که 
شــاگردان عطایی با شکست هلند به 
عنوان صدرنشــین صعود کنند تا در 
مرحله بعدی کار راحت تری داشــته 
باشند اما این اتفاق رخ نداد. اما بهروز 
عطایــی بعد از حدود یک دهه که تیم 
ملی والیبال ایران توســط سرمربیان 
خارجی هدایت می شــد، این وظیفه 
مهــم را برعهده گرفت. عملکرد ملی 
پوشــان در رقابت های آسیایی و بعد 
لیگ ملت ها قابل قبول بود اما حذف 

از قهرمانی جهان باعث شد که خیلی 
زود انتقادات از این سرمربی ایرانی به 
اوج خود برسد. این انتقادات تا جایی 
پیش رفته که حالا بسیاری معتقدند که 
تیم ملی برای موفقیت در رقابت های 
انتخابی المپیک به تقویت و حتی تغییر 
در کادر فنی خــود احتیاج دارد. البته 
بخش قابل توجهــی از این انتقادات 
و عقاید افراطی اســت چراکه عطایی 
قطعاً برای اثبات توانایی های خود به 

زمان بیشتری احتیاج دارد. 
محمدرضــا داورزنــی، رئیس 
فدراسیون والیبال، در مصاحبه ای که 
با ورزش ســه انجام داده به این ابهام 
بزرگ در مورد آینــده بهروز عطایی 

پاسخ داده و تمام شــایعات پیرامون 
احتمال تغییرات در کادر فنی تیم ملی 
را رد کرده اســت. رئیس فدراسیون 
والیبال در گفت وگو با ورزش سه که 
به زودی نسخه کامل آن منتشر خواهد 
شد، حمایت کامل خود را از سرمربی 

ایرانی تیم ملی اعلام کرده است. 
داورزنــی در این مصاحبه تاکید 
کرد که نمی توان تنها با عملکرد شش 
ماه، بهروز عطایــی را مورد قضاوت 
قــرار داد و بگوییــم که بــا حذف از 
قهرمانــی جهان ســریع برویم و یک 
مربــی اروپایی بیاوریم. داورزنی قویا 
تاکید کرد که عطایی به زمان بیشتری 
احتیاج دارد و باید مانند مربیان خارجی 

مثل ولاسکو یک فرصت ۲+۲ ساله در 
اختیار او قرار داده شده است.   

محمدرضــا داورزنی، در بخش 
دیگری از صحبت هــای خود تاکید 
کرد که امــکان دارد نیمکت تیم ملی 
به تقویت احتیاج داشــته باشد. به این 
معنــا که احتمالاً شــاهد این خواهیم 
بــود که در ماه های آینده فدراســیون 
والیبال با یــک مربی خوب خارجی 
به توافق رســیده تا او در کنار عطایی 
و به عنوان دســتیارش قــرار بگیرد؛ 
اتفاقی که می توانــد یک کمک ویژه 
در راه صعــود ایران به المپیک پاریس 
 باشــد و قطعاً عطایی نیز از آن استقبال 

خواهد کرد.

گروه ورزشــی -  از نگاه یک 
ســایت فرانســوی، مهاجم تیم ملی 
فوتبــال ایــران در بیــن ۱۵ مهاجم 
 برتــر جام جهانــی ۲۰۲۲ قطر قرار 

دارد.
جام جهانی ۲۰۲۲ قطر تقریبا دو 
ماه دیگر شــروع می شود و به همین 
خاطر در گزارشی بهترین مهاجمان 
این دوره از رقابت ها را مورد بررسی 

قرار می دهیم.
۱۵- سردار آزمون )ایران(

اســت!  ایــران  ســتاره  او 
ســردار آزمون که اکنــون بازیکن 
بایرلورکوزن اســت تلاش خواهد 
 کرد تا راه گل زدن را به تیم ملی نشان 

دهد. 
ایــن مهاجم ۲۷ ســاله در اکثر 
بازی های مهم تیم ملی خود توانسته 
اســت در گلزنی نقش خوبی از خود 
ایفــا کند. او تا کنون در ۶۰ بازی ملی 

۴۰ گل زده است.
باید اعتراف کرد که ایران جزو 
تیم هایی کــه شــانس بالایی برای 
صعــود به دور بعدی دارند نیســت 
ولی اگر ســردار آزمون در فرم عالی 
باشــد به خوبی می تواند تاثیر زیادی 
در بازی ایران داشــته باشد و باعث 

امیدواری مردم کشورش شود.  

دیویــد  جاناتــان   -۱۴
)کانادا(

آبراهــام  تامــی   -۱۳
)انگلیس(

عملکرد خــوب او با آ اس رم 
بــه او اجازه می دهد تــا به تیم ملی 
انگلیس دعوت شــود. تامی آبراهام 
می توانــد امید اصلی تیمش در جام 

جهانی باشد. 
این هری کین اســت که گزینه 
اول تیم ملی انگلیس در جام جهانی 
اســت ولی می توان انتظار داشت که 
تامی آبراهام نیز در کنار او در ترکیب 
قرار گیرد. تامی آبراهام می تواند یک 
سلاح تهاجمی خوب برای انگلیس 

باشد.
۱۲- دوســان ولاهوویچ 

)صربستان(
۱۱- ممفیس دپای )هلند(

نونیــز  دارویــن   -۱۰
)اروگوئه(

۹- لائوتــارو مارتینــز 
)آرژانتین(

۸- گابریــل ژســوس 
)برزیل(

۷- روملــو لوکاکــو 
)بلژیک(

۶-توماس مولر )آلمان(

رونالدو  کریســتیانو   -۵
)پرتغال(

۴- هری کین )انگلیس(
هری کیــن کاپیتــان تیم ملی 
انگلیــس آرزو دارد قهرمانی دوم در 

جــام جهانــی را برای 
کشــورش به دست 
بیاورد. او  یک نسل 
طلایی همراه خود 

این  داشت.  خواهد 
مهاجم اغلب با ســه 

شیر بسیار موثر بوده است. او تنها در 
۷۳ بازی نزدیک به ۵۰ گل زده دارد. 
او یکی از بزرگ ترین ستاره های این 

جام جهانی خواهد بود.
۳- روبرت لواندوفســکی 

)لهستان(
۲- نیمار )برزیل(

بنزما  کریــم   -۱
)فرانسه(

گروه ورزشــی -  برگزاری 
بــازی تدارکاتــی تیم ملــی فوتبال 
ایــران بــا روســیه قبل از شــروع 
جــام جهانی ۲۰۲۲ قطعی نیســت 
و کارلــوس کی روش قرار اســت 
 نظــر نهایــی را در ایــن خصوص 

بدهد.
کارلــوس کــی روش پس از 
ورود به کشــور برای هدایت دوباره 
تیم ملی فوتبال ایران جلســه ای را با 
مهدی تاج رئیس فدراسیون و مهدی 
محمد نبــی و منصور قنبرزاده نواب 

رئیس برگزار کرد تا هرچه ســریع تر 
برنامه این تیم را برای حضور در جام 

جهانی ۲۰۲۲ مشخص کند.
کی روش که وارد ایران شــد، 
در نخســتین دیــدار با مســئولان 
فدراســیون فوتبال حاضر شــد تا 
 برنامه های آماده ســازی را بررسی
 کند.ســرمربی تیــم ملــی در این 
نشســت گفت: در گروه خاصی در 
جام جهانی هســتیم و باید دست به 
دســت هم داده و کارهای زیادی را 

انجام بدهیم

وی همچنیــن بــه بحث بازی 
تدارکاتی با روسیه قبل از شروع جام 
جهانی قطر واکنش نشان داد و گفت: 
پس از صحبت با مسئولان فدراسیون، 
مطالعه و تحقیقاتــی را انجام داده و 
کل لیــگ فوتبال ایران و بازیکنان را 
زیر نظر داشــتم. حال آمده ام تا همه 
را از نزدیــک ببینــم، همچنین بازی 
با روســیه را بررسی می کنیم و پس 
از برنامه ریــزی دقیــق، نظراتــم را 
 در مســیر جام جهانــی قطر خواهم 

گفت.

تیــم ملــی ایــران اول و پنجم 
مهرمــاه به ترتیب به مصاف تیم های 
ملی اروگوئه و ســنگال در کشــور 

اتریش می رود.
پیش از این، فدراســیون فوتبال 
روســیه خبر داده بود تیم ملی ایران 
قرار است آبان ماه دیداری را با روسیه 
برگزار کند و باید دید نظر نهایی کی 
روش در این باره چه خواهد بود. این 
بازی در زمان ســرمربیگری دراگان 
 اسکوچیچ در تیم ملی هماهنگ شده 

بود

بادپایان در آستانه سال شلوغ و پرهیاهو؛

 دورخیز تفتیان برای ثبت رکورد زیر ۱۰ ثانیه

 وضعیت سرمربی تیم ملی والیبال مشخص شد

سردار آزمون در بین ۱۵ مهاجم برتر جام جهانی قطر

باوجود اعلام قطعی روس ها؛

اولین واکنش کی روش به بازی تدارکاتی با روسیه
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